
Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 06.10.20 
 
 
1. Info ved Tor Åge om SFO ordningen. Dette skal behandles i formannskapet. 
    Dette er et økonomisk spørsmål og vil bli behandlet i forbindelse med  
    budsjettbehandlingen. Arne følger dette opp. 
2. Kommunen og vegvesenet må samhandle når det gjelder avkjørselen ved 
    Grendehuset. Det må en omregulering av område. Vi må få en fortgang i dette. 
3. Vi har henvendt oss til fylket ang. Svinesveien og fartsgrensen her. Det bør også  
     komme på plass et autovern langs veien. Ingen reaksjon fra fylket så langt. 
4. Benkene fra Tjøttaspelet, med tilhørende jernpinner, er fremdeles ikke fjernet. 
 
5. Storvatnet. Vi har henvendt oss til kommunen ang gjengroing av Storvatnet. 
    Kommunen har lovet å ta tak i dette. 
6. Kongesteinen. Veien til kongesteinen må fikses. Vi har ikke fått svar fra kommunen 
    ang dette. 
7. Områdeutvalget har hatt inne et leserinnlegg om Tjøtta eldresenter. Arne vil følge dette opp 
    i budsjettbehandlingen. 
8. Kobbernettet fra Telenor skal stenges. Fiber er ikke lagt. Hva kan gjøres? Kystfiber ligger  
    nært og spørsmålet er om dette kan samkjøres? Arne følger opp saken. 
9. Det etterlyses et allmøte. Dette må vi ta etter at coronaen er borte. 
 
    Neste møte: 4. november 
 
   Guri Bosness, ref 
    


